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P R O T O K Ó Ł  NR L/14 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 11
00

 do 12
50 

w sali nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 28 maja 2014 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanową załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi i goście /lista obecności stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1. Otwarcia L sesji i powitania radnych, sołtysów, Burmistrza wraz z podległymi 

pracownikami, Przewodniczącego Zarządu Osiedla, kierowników jednostek podległych oraz 

zaproszonych gości dokonał Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 13 (3 radnych się 

spóźni), a zatem podejmowane uchwały są prawomocne.  

 

Ad.2. Tadeusz Bednarczuk Sekretarz Gminy wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 

sesji następujących projektów uchwał: 

 przedłużenia okresu obowiązywania taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i zbiorowe odprowadzanie ścieków z urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych 

stanowiących własność Gminy Dobiegniew. 

 zatwierdzenia regulaminu dostarczania wody i odbioru ścieków. 

 zmiany w Załączniku nr 1 do Uchwały nr VII/34/11 Rady Miejskiej w Dobiegniewie  

z dnia 24 lutego 2011r.  

 zmian uchwały budżetowej gminy na 2014 rok.   

Rada zmiany do porządku przyjęła jednomyślnie: za 13 głosowało radnych, przeciw  

0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za 13 głosowało radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej.  

4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Analiza umorzeń podatkowych za rok 2013. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dobiegniew oraz sprawozdania 

finansowego za 2013 rok. 

 Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wykonania budżetu na 2013 rok. 

 Opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego, 

sprawozdania z wykonania budżetu oraz informacji o stanie mienia komunalnego 

Gminy Dobiegniew za 2013 rok. 

 Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 

Dobiegniewa. 

 Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej 

dotyczącej udzielenia absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa. 

 Dyskusja. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Dobiegniew wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy za 2013 rok.  

b) absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa.  

c) wyrażenia zgody na przystąpienie do Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego. 

d) wyrażenia opinii dotyczącej uznania lasów za ochronne. 

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Dobiegniew.  

f)    przedłużenia okresu obowiązywania taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i zbiorowe odprowadzanie ścieków z urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych 

stanowiących własność Gminy Dobiegniew. 

g) zatwierdzenia regulaminu dostarczania wody i odbioru ścieków. 

h) zmiany w Załączniku nr 1 do Uchwały nr VII/34/11 Rady Miejskiej w Dobiegniewie  

z dnia 24 lutego 2011r.  

i)  zmian uchwały budżetowej gminy na 2014 rok.   
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9. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

10. Komunikaty. 

11. Zakończenie sesji.  

 

Ad.3. Pan Waldemar Szpila Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół 

pokontrolny z dnia 26.05.2014 roku, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.4. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawił Tadeusz Bednarczuk 

Sekretarz Gminy: 

 Dnia 16 maja br. w Mierzęcinie odbyły się obchody 20-lecia Stowarzyszenia 

Wspierania Małej Przedsiębiorczości.  

 Dnia 19 maja br. odbyło się spotkanie z potencjalnym wykonawcą komina  

przy ul. Szkolnej.  

 Dnia 20 maja br. odbył się odbiór kanalizacji przy ul. Słowackiego, Akacjowej  

i Chrobrego. 

 Dnia 21 maja br. odbyło się posiedzenie Komisji Społeczno – Oświatowej.  

 Dnia 22 maja br. odbyło się posiedzenie Komisji Finansowo – Gospodarczej oraz 

nastąpiło otwarcie ofert na przetarg – dostawę energii elektrycznej do budynków 

nieruchomości gminnych.  

 Dnia 23 maja br. Burmistrz uczestniczył w obchodach XV-lecia Powiatu Strzelecko – 

Drezdeneckiego. Przy okazji poinformuję, że dwóch mieszkańców naszej gminy 

otrzymało odznaczenia, tj. Pan Tadeusz Kałuziak oraz Pan Stanisław Madej.   

 Dnia 26 maja br. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej.  

 

Ad.5. Wnioski i zapytania. 

Brak. 

Ad.6. Analiza umorzeń podatkowych za rok 2013 stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad.7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dobiegniew oraz 

sprawozdania finansowego za 2013 rok:  
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Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wykonania budżetu na 2013 rok 

przedstawił Jacek Antropik Skarbnik Gminy. Opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 Opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za 2013 rok przedstawił 

Waldemar Szpila Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Opinia stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 

Dobiegniewa przedstawił Waldemar Szpila Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej 

dotyczącej udzielenia absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa przedstawił 

Waldemar Szpila Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Opinia stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – zadłużenie gminy jest na poziomie 34%,  

a gminy mogą się zadłużać do 60%.  Mamy zdolność finansową, możemy pobierać 

kredyty, możemy starać się o środki unijne  

 Leszek Waloch Burmistrz – budżet roku 2013 był budżetem bardzo trudnym. Myślę, 

że w przyszłości jeszcze bardziej Państwo tego doświadczycie i będziecie szanować 

swoją pracę samorządową w tej kadencji. W przyszłości doświadczymy to, jak trudno 

jest zbudować budżet na poziomie 25-27 mln zł.    

 Marek Rajtarowski radny – zastanawia mnie skąd taka wysoka jest nadwyżka 

budżetowa? czy to są kredyty, czy środki unijne? 

 Jacek Antropik Skarbnik – nadwyżka budżetowa jest prostym rachunkiem. Dochody 

budżetu są większe od jego wydatków. 

 Leszek Waloch Burmistrz – te pieniądze poszły na obsługę naszych zobowiązań,  

m.in. kredytów, ale również inwestycji i zadań remontowych, czy napraw. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Dobiegniew wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy za 2013 rok.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
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Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją L/298/14 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

b) absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją L/299/14 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – Panie Burmistrzu gratuluję. W imieniu 

mieszkańców Dobiegniewa dziękujemy za dotychczasową współpracę.  

 Leszek Waloch Burmistrz – chciałbym podziękować Państwu. To jest dla mnie bardzo 

satysfakcjonujące, że Państwo zauważacie to, co robimy i akceptujecie to, co się w Gminie 

wydarzyło.  

 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – ogłaszam przerwę od godz. 12
00

 do godz. 12
15

. 

c) wyrażenia zgody na przystąpienie do Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją L/300/14 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

d) wyrażenia opinii dotyczącej uznania lasów za ochronne. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 12 radnych, przeciw 2 radnych, 

wstrzymał się 1 radny. 
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Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją L/301/14 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Dobiegniew.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją L/302/14 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

f)    przedłużenia okresu obowiązywania taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i zbiorowe odprowadzanie ścieków z urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych 

stanowiących własność Gminy Dobiegniew. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją L/303/14 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

g) zatwierdzenia regulaminu dostarczania wody i odbioru ścieków. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją L/304/14 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

h) zmiany w Załączniku nr 1 do Uchwały nr VII/34/11 Rady Miejskiej w Dobiegniewie  

z dnia 24 lutego 2011r.  
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 Ilona Typańska Kierownik CIS – w ramach projektu 7.2.1, na które dostaliśmy 

dofinansowanie musimy mieć zapewnione 35 osób, do tego dla 22 osób również z projektu 

z OPS oraz dla 16 osób z regularnego przyjęcia. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją L/305/14 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 

i)  zmian uchwały budżetowej gminy na 2014 rok.   

 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – wniosek Pana M. Pawłowskiego kwota 680 zł na 

dotację dla Zielonej Góry dla naszych praktykantów szkoły zawodowej. Natomiast 

100.000zł jest planowane zwiększenie dochodów z tytułu sprzedaży mienia,  

ponieważ związane to będzie z wydatkami: 50.000zł – Osiedle Młodych, i modernizacja 

boisk - kwota 150.000zł, w tym nasz udział jest 50.000zł. W związku z powyższym  

 to zostaje wprowadzone na rezerwę.   

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – co z wodociągiem na Osiedlu Młodych? 

 Tadeusz Bednarczuk Sekretarz Gminy – jest przeznaczona kwota 50.000zł.  

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – termin realizacji tej inwestycji? 

 Tadeusz Bednarczuk Sekretarz Gminy – w tym roku. 

 Sylwia Łaźniewska radna – które boiska będą modernizowane? 

 Marcin Pawłowski Kierownik OSKiR – projekt dotyczy czterech boisk: przy kompleksie 

na ul. Leśnej i w Rolewicach.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją L/306/14 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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Ad.11. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

Brak. 

 

Ad.12. Komunikaty. 

 Wiesław Waszkiel sołtys – zaprosił na Turniej Wsi w Słowinie dnia 15 czerwca na godz. 

13
00

 oraz na Noc Świętojańską dnia 21 czerwca na godz. 18
30

. 

 Marek Wardziak sołtys – zaprosił na Dni Głuska, które odbędą się dnia 18 i 19 lipca.  

 Anna Wojtaszek sołtys – zaprosiła na XI Piknik Klubu Seniora „I znów zakwitły jabłonie”, 

które odbędzie się dnia 08 czerwca o godz. 13
00

. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – dnia 31 maja odbędzie się 30-lecie Przedszkola,  

natomiast dnia 1 czerwca odbędzie się Święto Konia w Mierzęcinie. 

 

Ad.13. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady Tomasz Karpiński 

zamknął L sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant  

Kamila Putek                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej  

                                                                                                   w Dobiegniewie  

                                                                                               /-/ Tomasz Karpiński 

 


